
Rangsta Båtklubb, RBK

PROTOKOLL Årsmöte 2019

MÖTESDATA
Tidpunkt:
Plats:

2019-03-24 kl 13.00-15.30
Klubbstugan

Närvarande : 38 medlemmar varav 6 från sittande styrelse

Närvarande stvrelsemedlemmar:
Henrik Winberg ordf
Hellen Hjelm sekr
Alf Persson suppl
Krister Larsson Kassör
Tomas Ahlström suppl
Marie-Louise Linderoth Miljöansvarig

MOTESANTECKNINGAR

1. Mötets öppnande
Ordf Henrik Winberg hälsade medlemmarna välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Fastställande att mötet är behörigen utlyst
Beslutades att mötet var behörigen utlyst.

3. Fastställande av dagordningen
Beslutades att föreslagen dagordning skulle följas.

4. Val av ordförande och sekreterare för mötet
Henrik Winberg valdes till ordförande och Frida Wistedt Nilssen till sekreterare

5. Val av protokolljusterare och rösträknare
Jonas Lunden och Bengt Nilsson valdes

6. Fastställande av röstlängd för mötet
Närvarolista för signering skickades runt bland de röstberättigade medlemmarna.

7. Föredragning och godkännande av styrelsens verksamhets- och
förva ltn i n gsberättelse för verksa m hetså ret 20 1 B
7a) Henrik Winberg läste upp delar ur verksamhetsberättelsen för 2018, som även
visades med projektor och som funnits att läsa på hemsidan i ca 2 veckor.
Förä ndringar som lyftes :

Kranen avhyst från klubbens område. Sly rensat vid området för skrotbåtarna,
allmän städning fortgår på klubbens område. ADSL finns nu även i klubbhuset,
inloggningsuppgifter står på dörren in till "kontoret"
Verksa mhetsberättelsen godkändes.
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7b) Krister Larls6n redovisade resultatrapport och balansrapport för 2018, som
finns att läsa på hemsidan. Ekonomin ser god ut. Klubben har något mindie
intäkter men även minskade kostnader. Avsättning till D-bryggan enligt plan.
Arbete att öppna räntefond hos sBAB till sparande för ny brygga pågåi.
Bokslutet godkändes,
Beslutades också att 2018 års resultat överförs till 2019 års budget.

B. Godkännande av revisorernas berättelse
Revisor Urban Grimlund läste upp revisionsberättelsen.
Besl utades att god kä n na revisionsberättelsen.

9. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen
Beslutades att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2018

10. Miljö - egenkontroll
Marie-Louise berättade om vår plan att gå mot giftfria båtbottnar. TBT kontroll
anmodad för klubben av Södertörn Miljö- och hälsoskyddsförbund. Enligt vårens
enkät hade klubben 16 båtar som ej hade kännedom om eventuell TBfpå skrovet.
Ägare till båt med TBT kan antingen måta spärrskydd alternativt forsla Uort Uåi"n
för blästring.
Marie-Louise påminner även om att medlemmar måste komma ihåg att forsla bort
eventuella dunkar med olja och andra kemikalier. Vid spill på t<lubbens område
finns uppsugningsmedel i bodarna men detta måste även meddelas till styrelsen.
Ingen anmärkning om avvikelse rapporterad 2018.
Båtar får enbart tvättas på klubbens område (med eget medhavt vatten) om botten
är av giftfri färg,
Vid skrapning måste medlem samla ihop och forsla bort avfallet.
Mer att läsa på : http://ranqsta.se/milioÅC3o/o86.html
Redogörelsen god kändes.

11. Styrelsens förslag till stadgerevidering
Henrik redovisade förslag till stadgeändringar.

Några förändringar är bland annat:
Klubbens ändamå1, vilken omformuleras till att även innefatta Ungdomsverksamhet
(se även punkt 19 i protokollet). Miljöansvar tillagt i styrelsen/stadgar.
Inträdesavgiften kan disponeras till max 3st båtplatser per medlem (fördelas via
kösystemet). Specialanpassad blVOORlats kan beviljas av styrelsen och beslutas om
pä ärsmöten. En minimibredd på r.zm mellan båtarna vid vinterförvaring.

Godkänns enhälligt av de närvarande medlemmarna.

12. Motioner
Inga formella motioner har inkommit, enbart en förfrågan om internet vilken
förtydligades under punkt 7 i protokollet.
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13. Propositioner
xEnbart vinterplats på prov
Styrelsen lägger fram ett förslag om att enbart tillhandahålla vinterplats till vissa
medlemmar.
Utrymmet finns på området och detta skulle innebära ökade intäkter för klubben.
-oFragor som uppt<om:
Riskerar klubben att bli båtkyrkogård för skrotbåtar?
Kan ett resultat av detta bli att klubben istället står med tomma bryggplatser?
Sjösättning/torrsättning kan bli struligare och mer tidsödande
Miljöfogde får mer att hålla reda på
Styrelsen tar till sig medlemmarnas funderingar för att forska vidare i frågan.
Årsstämman ger styrelsen OK på att göra en pilot om max 3 båtar
*Förtöjning av en båt som är längre än 11 m godkändes i år också
xFörhöjd avgift på Arkholmen
Klubben har i dagsläget större utgifter än inkomster för att driva Arkholmen. Förslag
om att höja gästhamnsavgiften från 5OSEK till 75SEK.
Godkänns av årsstämman.

14a. Frågor rörande verksamhetsåret 2otg
a) Henrik Winberg redovisade verksamhetsplan för 2019. Materialet finns att läsa på
hemsidan. Förslag om införande av temakväll för klubben. Tex miljökväll,
båtsäkerhetsgenomgång, HLR etc. Styrelsen välkomnar id6en men saknar någon som
kan driva aktiviteten.
Verksamhetsplanen god kändes

b) Krister redovisade styrelsens arvoden för 2019 vilka är oförändrade.
Arvodena godkändes.

c) Krister redovisade 2019 års budgetförslag.
Stämman beslutade att godkänna budgeten.

d) Henrik Winberg redovisade tarifferna för 2OL9, som kommer att vara oförändrade.
Stämman beslutade att godkänna tarifferna.

e) Kalender 2019 visades och godkändes.

15. Val av styrelse
Valberedare Peter Wahlström och Pelle Ek redovisade valberedningens förslag till
kandidater på Oe lediga posterna.

Följande ledamöter och suppleanter valdes:
a) Kassör, Krister Larsson, 2 år
Miljöansvarig, Marie-Louise Linderoth, 2 år
Hamnfogde, Alf Persson 2 år

b) Till firmatecknare för RBK under 2019 valdes, var för sig, kassör Krister Larsson
samt ordförande Henrik Winberg.

c) Suppleant Eva Osterman , 1 år
Suppleant Tomas Ahlström, 1 år
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J usteras:

Justeras:

16. Val av övriga funktioner
Följande funktionärer valdes :

Tillsyningsman Jonas Jeppsen, 1år
Materialförvaltare Jonas Jeppsen, 1 år
Arkholmskommitt6n Jörgen Römberg, 2år

Sara Wikberg,2är

17. Val av revisorer
Följande revisor valdes :

Revisor Hans Hoffmann, 2 år

18. Val av valberedning
Följande ledamöter valdes :

Valberedning Bengt Nilsson, 1 år

19. Hedersmedlem
På styrelsen förslag utnämnde årsstämman Siv Grass Andersson som hedersmedlem
i RBK.

20. Övriga frågor
*Prisutdelning "Winbergs Kanna"
Peter wahlström kammade hem pokalen i årets tävling, grattis peter!
x60-års jubileum, klubben firar 6b år i år och styrelseä'e?tersoker ansvarig till
festkommitten. Anki Lindholm, Göran Melander och Hellen Hjelm tog på sig
uppdraget.
xlandsortsfarleden, sjöfartsverket har på uppdrag att utreda en ombyggnad av
farleden mellan Landsort och södertälje, dvs en ny farled på östra sidan.

Mer att läsa på: http://www.sjofartsverket.se/sv/Sakra-farleder/landsortsfarleden/

Henrik informerade kort om vad status är i arbetet inom gruppen Havsörn (Upprop
mot Lansoftsfarleden....) som har skickat in flertal yttranden till Sjöfartsverket och
nu även begäft ministertillträde. Mer att läsa på: https://havsorn.info/
Klubben har i tidigt skede skickat inlaga ^till Sjöfartsverket i syfte att begära skydd av
klubbhamnen och Arkholmen mot svallvågor.

xUngdomsverksamhet, styrelsen önskar förslag och id6er från medlemmar om barn-
och ungdomsverksamhet.

21. Avslutning
Henrik Winberg avtackade de avgående ledamöterna samt kranförare Åke Svanfeldt.
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Vid protokollet:.rfl1 Frida Wistedt Nilssen
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